
Ik maak mij ernstige zorgen over deze ontwikkelingen binnen Nederland!

Er is totaal geen kennis noch bewustzijn bij de overheid  t.a.v. de gezondheidsrisico’s van 
elektromagnetische straling! En er is ook zeker grote onwil om zich hierin te verdiepen, omdat de 
economische belangen enorm en veel belangrijker lijken te zijn, dan de gezondheid van ons als 
burgers! 

Dit is al te zien aan het gebrek aan voorlichting in ons land en het feit dat deze  internetconsultaties 
langs een zijweg aangeboden worden. De gemiddelde Nederlander is niet op de hoogte van het 
bestaan van deze consultaties en dat is niet voor niets. De mensen wiens leven en dat van hun gezin 
compleet verwoest zijn en geen bescherming genieten, zijn  die mensen die reageren.( als ze dat nog 
kunnen...) Nederland hanteert de hoogste stralingslimieten van Europa, terwijl wij een van de 
dichtstbevolkte landen zijn. In de laatste 2 jaar is de straling enorm toegenomen en hebben EHS ers 
zelfs bijna geen vluchtplekken meer in eigen land. 

Zeker 5 % van de bevolking merkt fysiek welke impact  EMV heeft op ons lichaam. Bij sommigen uit 
zich dat in heel heftige acute fysieke klachten, met verregaande gevolgen voor gezondheid, 
functioneren en welbevinden. Zij zijn het levende bewijs van de schadelijke effecten van EMV en 
komen buiten de maatschappij te staan, zonder elke vorm van bescherming! Bij anderen uit e.e.a. 
zich in reeksen van vage klachten (slecht slapen, verminderde weerstand, hartkloppingen, een 
opgejaagd gevoel, moeite om te concentreren, moeheid etc..) die bij het verlichten van de 
stralingsbelasting in de omgeving weer verminderen of verdwijnen. Er zijn dus al veel langer terechte 
zorgen over straling!        

En er zijn nog grotere zorgen over het komende, niet op veiligheid geteste 5G-netwerk wat gebruik 
gaat maken van small cells, wat cumulatief bovenop al het andere komt. Vele wetenschappers en 
ook artsen luiden de noodklok over straling! 

Eind 2017 stuurden ruim 180 wetenschappers en artsen uit 36 landen een oproep  aan de Europese 
Unie.Zij waarschuwden daarin voor de gezondheidsrisico’s van straling en verzochten om af te zien 
van de uitrol van 5G.

Uw reactie op eerdere internetconsultaties is: “Mede door uw reactie zijn wij in staat kwalitatief 
betere regelingen te maken. Wij zullen uw reactie dan ook met zorg bekijken .”Helaas is de ervaring 
dat u bij eerdere consultaties niets heeft gedaan met de vele ingezonden reacties van burgers en 
organisaties, als ook niet met de vele andere brieven/rapporten/noodkreten/ervaringsboeken die u 
in de afgelopen jaren heeft ontvangen!

                                                                              

De overheid dient de volksgezondheid te beschermen en de grondrechten( oa lichamelijke 
integriteit) voor een ieder te waarborgen. Het is dan ook veelzeggend dat straling/stralingsklachten 
vallen onder het ministerie van E.Z. ipv Gezondheid en Welzijn. Daarmee wordt direct duidelijk dat 
geld de  leidraad is en niet de grondrechten en gezondheid van haar burgers.



Ik verzoek u dringend:

-Eerlijke berichtgeving vanuit overheid en media over straling

-Juiste voorlichting mbt stralingsgevaren, zoals die in andere landen al wel plaatsvindt.

-Erkennen van EHS!

-Het bieden van stralingsarme zones, zodat elektrogevoeligen/stralingsgevoeligen een plek hebben 
om te wonen/werken of te herstellen.

-Aanpassen van de ICNIRP richtlijnen naar bouwbiologische richtlijnen en daarmee de 
stralingsintensiteit te verminderen.

-Onafhankelijk en degelijke onderzoeken/totaalmetingen, waarbij geen sprake is van 
belangenverstrengeling. 

-HANTEREN VAN HET VOORZORGSPRINCIPE!!!!


